
Frågor och funderingar som kom upp under kunskapsseminariet 
• Finns det verktyg/redskap för systematisk uppföljning av markslitage över tid? 
• Enligt terrängkörningslagen är det förbjudet med terrängcykling på barmark i Sverige. 

Hur hanterar besöksnäringen det? 
• I dag saknas det ett nordiskt forum för kunskaps- och erfarenhetsutbyte kring hinder 

och möjligheter när det gäller besöksutveckling, hur skulle man kunna få till stånd ett 
sådant? 

• Den svenska och norska fjällmiljön besöks av allt fler internationella gäster, hur möter 
vi den trenden utifrån ett kommunikationsperspektiv? 

• Skulle det vara möjligt att införa ett betalsystem för besök i Sveriges nationalparker 
för att få tillfälle att informera om hur besökare kan bidra till att bevara skyddade 
naturområden? 

• Hur ser ansvarsfördelningen ut mellan olika aktörer när det gäller utvecklingen av 
naturturism? 

• Infrastrukturen stödjer inte det ökade besökstrycket till naturparkerna, exempelvis till 
Fulufjällets nationalpark, hur löser vi det? 

• Tar besöksnäringen, exempelvis destinationsbolagen som utvecklar turism, ansvar för 
en hållbar utveckling? 

 


